
Mondelinge vragen CDA-fractie m.b.t. Massaal afval dumpen in bosgebied

Aanleiding
Recent lijkt er een toename te ontstaan met betrekking tot het dumpen van afval in bebost gebied. 
Deze foto’s worden massaal gedeeld via social media en mensen spreken ook gemeenteraadsleden 
hier terecht op aan. Het is voor ons reden om art. 45 te stellen.

1. Is het college op de hoogte van deze problematieken?
2. Welke instrumenten worden er ingezet of gaan nog ingezet worden, om te prikkelen tot 

inleveren van afval op de reguliere plekken? 
3. Kan het college aangeven of, en zo ja, op welke manier er gehandhaafd wordt?
4. Kan het zijn dat we te weinig plekken hebben in de regio waar dit mogelijk is?
5. Kan de gemeente voor de periode waarin door Den Haag opgeroepen wordt om thuis te 

blijven het gratis ophalen van het afval organiseren? Hierdoor dalen dan ook weer de 
kosten voor het verwijderen van gedumpt in de natuur waar de gemeente momenteel 
wordt belast

6. kunt u de inwoners hiertoe informeren door bijvoorbeeld een informatiefolder of 
informatiebord bij het milieustation uit te delen of te plaatsen, of anderszins?

7. Op welke wijze gaat u de inwoners informeren om op afspraak grof vuil te laten ophalen 
door de gemeente op het woonadres tegen betaling van € 12,50?

8. Is het college - in navolging van de geplande slagbomen Holtmühlebos - met 
Staatsbosbeheer, Limburgs Landschap en andere partijen om over te gaan tot afsluiting 
van bossen voor gemotoriseerd verkeer?

9. Hoe is de samenwerking van gemeente met bijvoorbeeld politie, Staatsbosbeheer en 
groene brigade met betrekking tot de illegale afvaldumpingen? Dit met betrekking tot 
zowel handhaving als afhandeling meldingen.
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